



**Kredsbestyrelsesmøde i DTS Kreds Hovedstaden
Fredag den 8. juni 2018, klokken 11.00 i Østbanegade**

Deltagere:

Niels Gyrsting
Anette Prüsse Jensen
Jens Norlund Jensen
Kim Andersen
Pia Vig
Tina Charlotte Olsen
Ulla Kær Andersen

Afbud fra:

Henrik Kaj Lüthje
Henrik Michaelsen
Carsten Lagoni

Dagsordensforslag:

- 1) **Godkendelse af endelig dagsorden**
- 2) **Valg af referent**
- 3) **Meddelelser fra formændene**
- 4) **Meddelelser fra andre/bordet rundt**
- 5) **Dagsorden for hovedbestyrelsesmødet den 11. og 12. juni 2018:**

Punkt 1 – Velkomst v/Jørn Rise

Punkt 2 – Godkendelse af referat

Referat af hovedbestyrelsesmødet den 8. maj 2018

Punkt 3 – OK '18 – endeligt resultat

Gennemgang af det endelige resultat – og drøftelse af formidling, kommunikation mv.

Punkt 4 – tillæg '18

Status på de stedfundne og igangværende aftaler om tillæg for 2018 – tilbagemeldinger

Punkt 5 – Flytteplanerne i DNS

Indmeldte status fra TR'ere, herunder udeståender og fremadrettede initiativer

Punkt 6 – Status vedr. ledelsværktøjer, herunder HAP-dage

Drøftelse af status for forhandlingerne af fastholdelsestillæg mv., herunder en drøftelse af de forskellige udmeldinger omkring HAP-dag

Punkt 7 – Ny SU- og AM-struktur

Drøftelse af de igangværende forhandlinger omkring en ny SU-struktur i DNS og en ny arbejdsmiljøstruktur i DNS.

Punkt 8 – Ny TR-organisation i DNS

Som en konsekvens af punkt 7 med en ny SU-struktur i DNS vil der efter forhandlingerne være forhandlinger om den fremtidige TR-organisation. Opstart på disse forestående forhandlinger.

Punkt 9 – Ny struktur i Dansk Told & Skatteforbund

Fortsættelse af drøftelserne omkring forbundets fremtidige struktur som konsekvens af strukturændringerne i SKAT. Drøftelserne skal gerne munde ud i, at der på hovedbestyrelsesmødet i august vælges model, så der kan vedtages et vedtægtsændringsforslag til fremlæggelse på en ekstraordinær kongres i oktober måned 2018.

Punkt 10 – Nyt fra TR-fora og kredse

Af hensyn til tiden bedes der indsendt skriftligt materiale med mulighed for at forberede spørgsmål, uddybninger mv.

Punkt 11 – Nyt fra forbundets udvalg

Også her ønskes skriftligt materiale med mulighed for at forberede spørgsmål herunder behandles også de to udsendte rapporter fra arbejdsmiljøudvalget fra Psykologtjenesten.

Punkt 12 – Økonomi

Salget af Hjalmar Brantings Plads 8.

Status på økonomien.

Status vedrørende ferieboliger.

Foreløbig behandling af regnskabet for 2017.

Punkt 13 – Nyt fra sekretariatet

Herunder TR-organisationen, bl.a. konstitution af fællestillidsrepræsentant for Motor

(Winnie Wolff Andersen er holdt op/holder op).

Orientering om det forestående Folkemøde.

Orientering om det afholdte NSO-møde (Nordisk SkatteOrganisation).

Orientering om GDPR.

Orientering om LO/FTF-fusionen. De punkter, som er nævnt

- og eventuelt andre punkter må gerne udarbejdes skriftligt og udsendes på forhånd.

6) Opfølgning på medlemsmails

7) Eventuelt.

1. Godkendelse af endelig dagsorden

Godkendt

2. Valg af referent

Ulla

3. Meddelelser fra formændene

Niels: I Skattestyrelsen vil Merete involvere medarbejderne i en proces om Ordentlighed. Det rygtes at Ministeren kommer på besøg i alle de kommende styrelser den 27. og 28. juni og åbner de nye styrelser, men der er endnu ikke meldt noget ud om dette i den kommende Skattestyrelse.

Kim: Tolddirektøren har meldt ud om ministerens åbning af Toldstyrelsen den 28. juni i Århus.

SU i Told 19.6 og Toldudvalgsmøde 20.6. Der er kommet en psykolograpport for hele SKAT og de efterlyser en rapport specifikt for Told, men har ikke fået den hidtil.

Mange medlemmer oplever truende opførsel fra borgene. Man har spurgt ledelsen om holdning til dette (er der 0-tolerance). Mangler svar fra ledelsen herpå.

4. Meddelelser fra andre/bordet rundt

Tina: Der er SU på onsdag, det er rykket et par gange. Departementet bærer lidt præg af, at det er valgår næste år.

Pia: 2 kollegaer, som skal til Næstved, forsøger at få det omstødt, men det er endnu uafklaret om de skal tåle denne afstand.

Ulla: 12-12 møde for ledelsen i UFST, for at arbejde med styrelsens kommende mål. Der er sommerfest for hele UFST 22. juni på Osvald Helmut's Vej.

Anette: Service Øst har netop været lønforhandlinger, men fordi chefen lige er stoppet, har ikke fået holdt PULS. Anette har bedt Kristoffer Schantz om at sikre at medlemmerne får noget information.

Facilitet Management - alle tjenestemænd i området bliver privat-udlånt til det nye private firma via Bygningsstyrelsen. Forbundet er ved at undersøge om det er lovligt, men det viser sig at der findes en dom, som gør det lovligt.

5. Dagsorden for hovedbestyrelsesmødet den 11-12. juni

Emner blev gennemgået.

Ad punkt 3 - Det endelige resultat vil snarest blive lagt på forbundets hjemmeside.

Ad punkt 4 - Lokallønsforhandlingerne er ved at være afsluttet alle steder, men der mangler underskrifter få steder. Generelt har DTS fået nogle godt resultater, så vi er godt tilfredse.

Ad punkt 5 - der er meldt kommentarer ind vedrørende Skattestyrelsen og Toldstyrelsen fra vores kreds.

Ad punkt 9 - Forbundets oplæg med 7 forskellige forslag til ny struktur blev diskuteret. Kredsen besluttede at foreslå et 8. forslag, hvor alle de nye styrelsen bliver repræsenteret i HB som minimum i et overgangsperiode frem til næste ordinære kongres i 2020.

6. Opfølgning på medlemsmails

Intet denne gang.

7. Eventuelt

Intet.